
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107
Forslag til lov om ændring af årsregnskabsloven, revisorloven og forskellige andre love. 
(Gennemførelse af EU-direktiv om virksomheders bæredygtighedsrapportering og EU-di-
rektiv om forhøjelse af størrelsesgrænser i regnskabsdirektivet m.v.).
Af erhvervsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 14
Vil ministeren uddybe, hvilke faktuelle forhold han baserer sin bekymring på, om at revi-
sorbranchen kan blive en ”flaskehals” for bæredygtighedserklæringer, når revisorernes 
brancheorganisation FSR – danske revisorer angiver, at den allerede har opkvalificeret 
flere godkendte revisorer til at give erklæringer på bæredygtighedsrapportering efter 
CSRD, end der vil blive behov for det første år, og at den også de kommende år vil 
uddanne rigeligt til at dække efterspørgslen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marianne Bigum 
(SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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